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Protokół Nr BRM.0012.4.1.2020 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 7 stycznia 2020 r. 
 

 

Na stan 11 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 10 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko. 

 

Protokołowała pracownik obsługi biurowej Urzędu Miejskiego w Olecku – Karolina 

Cichocka. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmyska, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 

powitał przybyłych na posiedzenie i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Kontrola Wydziału Finansowego i kadr Urzędu Miejskiego w Olecku, w tym: 

- zakresy czynności, 

- dodatki specjalne (15 lipiec 2019 – 15 listopada 2019), 

- sprawdzenie doświadczenia zawodowego Skarbnika Gminy, 

- kontrola dokumentacji konkursowej na stanowisko Skarbnika Gminy. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski Komisji. 

 

Uwag do porządku posiedzenia Komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 
 

Do punktu 1  

Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 

pouczył przedstawiciela lokalnej prasy o zachowaniu tajności wypowiadanych nazwisk na 

posiedzeniu komisji oraz nie używanie ich w artykule ze względu na RODO. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  

pouczył wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji o ochronie danych osobowych, które 

zostaną omawiane na spotkaniu.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 

zapytał pani Skarbnik, czy jej obowiązki różnią się w jakiś sposób od obowiązków 

poprzedniczki. 
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Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż nie. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 

zapytał, czy któryś z pracowników wydziału finansowego ma zwiększony zakres obowiązków 

odkąd pracuje obecna pani Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

stwierdziła, że nie. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

dodał, iż zakresy czynności poszczególnych pracowników ewoluują wraz ze zmieniającymi 

się przepisami. Dodatki specjalne w okresie od 15.07 do 15.11. 2019 r. zostały przyznane 

tylko dwóm pracownikom. Oznajmił, że wszystkie ustawowe wymogi pani Skarbnik spełnia.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 

zapytał pani Skarbnik o dotychczasowy przebieg zatrudnienia. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

przedstawiła swój staż pracy oznajmiając, iż łącznie wynosi 36 lat na stanowiskach 

kierowniczych w księgowości w budżecie i nie tylko, bez przerw.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 

zapytał o konkurs na to stanowisko. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  

oznajmił, iż złożono dwie oferty w tym obecnej pani Skarbnik. Druga osoba spełniła wymogi 

formalne jednak komisja rekrutacyjna stwierdziła, że nie spełnia wystarczających wymogów 

na ww. stanowisko. Oferta pani Osmyckiej została odrzucona ze względu na brak 

oświadczenia RODO.  W związku z zaistniałą sytuacją konkurs pozostał nie rozstrzygnięty. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

oznajmił, iż zależało mu, aby gmina nie pozostawała w dalszym ciągu bez skarbnika oraz aby 

była to osoba kompetentna. Po zapoznaniu się z teczką pani Ireny Osmyckiej postanowił, że 

skorzysta z prawa jakie mu przysługuje i złożył wniosek o jej powołanie przez Radę Miejską.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 

poprosił o przekazanie wszystkich informacji dla wnioskodawczyni – Janiny Anuszkiewicz. 

Zgłosił wniosek, aby na Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej  były zapraszane osoby, które 

zgłaszały wnioski z zakresu działania danej komisji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Brak spraw wniesionych w tym punkcie. 
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Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji – Marcin Roszko 

poddał głosowaniu wniosek złożony w Punkcie 2. 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek, aby na Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej były zapraszane 
osoby, które zgłaszały  wnioski z zakresu działania danej komisji. 
 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Protokołowała 

Karolina Cichocka 

Wiceprzewodniczący Komisji 

Marcin Roszko 

 

 

 


